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"Katson, että 10 miljoonan arvoinen vihreän siirtymän rahasto on  pahasti mitoitettu. Vihreän 
siirtymän yritysten tukeminen ei kuulu kaupungin ydintoimintoihin ja katson, että tämän tapaiset 
ylimääräiset rahat olisi sijoitettava yritystukien sijaan kaupungin asukkaita hyödyttäviin 
investointeihin, kuten koulujen ja päiväkotien rakentamiseen." 
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